
U istragu mora da se ukljuci SIPA
DIREKTOR
POLICIJE RS
GOJKO VASIĆ
rekaojejučeu
Banjaluci da
f ormiranje tima
UIOBiHi
Tužilaštva BiH ZA
ISTRAGE U
OBLASTI
PRIVREDNOG
KRIMINALA neće
imati ef ekta ako u

taj tim ne bude uključena Agencija za istrage i zaštitu BiH.
"Priča da UIO zajedno sa Tužilaštvom BiH treba da bude
nekakav USKOK ne stoji, zato što UIO nema policijska
ovlašćenja. Ne može se uspešno raditi bez nadležne agencije,
u ovom slučaju SIPA, jer ona ispituje sve zloupotrebe i
pronevere na zajedničkom nivou", rekao je Vasić i poručio da
je policija RS spremna da pomogne u formiranju biio kakvog
tima koji će se baviti odredenim istragama na nivou BiH. -
Zbog stanja u UIO, pre nekoliko godina sam tužiocima i
kolegama iz SIPA PREDLAGAO DA SE UĐE U ISTRAGE
POVRATA PDV-A I ODREĐENE PROTIVPRAVNE
DELATNOSTI, ali do toga nismo došli - ISTAKAO JE VASIĆ.


